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یادداشت

خانه ملت

این یک اختلاف خانوادگی است 
که فقط ابلهان باور می کنند!

سردارغلامرضا جلالی
رئیس سازمان پدافند غیرعامل

۱- اصل مدیریت مصرف سوخت و اصلاح قیمت 
انرژی در کشور مورد تأیید اســت، اما آیا بهتر 
نبود این قیمت، به صــورت تدریجی و در طول 
چندسال گذشته افزایش می یافت؟! خدا نکند 
مصالح کشور را قربانی منافع شخصی و گروهی 

کرده باشیم.
۲- اعتراض حق مردم اســت و این حق باید به 
رسمیت شناخته شــود. گوش حاکمیت باید 
برای شنیدن صدای اعتراض ها شنواتر از همیشه 
باشد. کسی حق ندارد به این درددل های مردمی 

بی اعتنایی کند.
۳- تخریب اموال عمومی و غارت فروشــگاه ها 
و بانک ها اسمش هرچه باشــد، اعتراض مدنی 
نیست. جرمی نابخشودنی علیه امنیت ملی است 
که باید با قاطعیت تمام با آن برخورد کرد. اشرار 
و ضدانقلاب بدانند امنیت مردم خط قرمز نظام 
است. قوه قضائیه باید هزینه آشوب گری را تا حد 
امکان افزایش دهد تا اشرار به این درک برسند 

که در این کشور نمی توانند یاغی گری کنند.
۴- حضور سازمان یافته گروه های ضدانقلاب 
در تجمعات اخیر کاملًا محســوس است. کدام 
معترضی با تجهیزات کامل بازکردن تیرچراغ 
برق، گاردریل و... به میــدان اعتراض می آید و 
با سلاح ســرد و گرم مردم را تهدید می کند تا 
به صف اعتراض بپیوندند. پشتیبانی تمام عیار 
فیک نیوزهای آن طرف آبی هم این مضحکه را 

رسواتر می کند.
۵- تجربه چندســال اخیر نشــان داده است 
شبکه های اجتماعی خارج پایه، یکی از ارکان 
اصلی آشــوب ها در کشور و بســتر تروریسم 
محسوب می شــوند. این انتظار وجود دارد که 
شورای عالی فضای مجازی حسب ماموریت ها 
و رسالت های خود تکلیف این شبکه ها را یک بار 
برای همیشه روشن سازد تا هرازچند گاهی به 

کشور چنین هزینه هایی گزافی تحمیل نگردد.
۶- شاید مردم از دست اقدامات نسنجیده برخی 
مسئولان دلخور باشــند؛ اما این یک اختلاف 
خانوادگی اســت که فقط ابلهان جدیت آن را 
باور می کنند. مشکل اساسی ضدانقلاب همیشه 
این بوده که تحلیل عمیقی از اوضاع سیاســی 
اجتماعی ایران ندارد. برخی به اشتباه بوی کباب 
به دماغ شان خورده است. این سرما هم خواهد 
رفت و سیاهی به زغال های آمریکایی می ماند. از 
قدیم گفته اند: »جوجه را آخر پاییز می شمارند«!

 واکنش رحیمی به تلاش ذوالنور
 برای استیضاح »روحانی« و »لاریجانی«

 درک جناحی و امنیت ملی
عضو هیئت رئیسه مجلس شورای اسلامی، اقدام 
»ذوالنــور« را برای اســتیضاح رئیس جمهور و 
رئیس مجلس، نشــان دهنده درک جناحی از 
امنیت ملی دانســت. »رحیمی« گفت: با توجه 
به اجرای تصمیم سران سه قوه مبنی بر افزایش 
قیمت بنزیــن و نارضایتی  مردم کــه در برخی 
موارد جنبه امنیتی پیدا کــرده، امروز اولویت 
اول در جلب رضایت مردم تأمین آرامش کشور 
است و اساساً همه دلســوزان کشور در تحلیل 
موضوع با نگاه به تقویت رفاه مردم و حفظ آرامش 
عمومی نسبت به اعتراضات اخیر واکنش نشان 
می دهند. وی افزود: در شــرایطی که رهبری از 
رئیس جمهوری حمایت می کند برخی مدعیان 
ولایــت در مجلس بــه دنبال پایین کشــیدن 
رئیس جمهور هســتند؛ تحلیل واقع بینانه این 
است که برخی مخالفان دولت از شکست خود 
در انتخابات ریاست جمهوری با موج سواری بر 
اعتراضات مردم عقده گشایی می کنند. وی افزود: 
فردی که برای طرح دوفوریتی لغو مصوبه سران 
قوا درخصوص افزایش قیمت بنزین میدان داری 
می کرد، یک شبه تغییر مسیر داد و به جای اندیشه 
برای امنیت کشور به فکر تصاحب قدرت از طریق 
جابه جایی رئیس جمهور قانونی کشــور است. 
رحیمی، با بیان اینکه »افراطیــون رئیس قوه 
قضاییه را بی نقص می دانند«، گفت: مخالفت های 
افراطی با رئیس جمهور و رئیس مجلس نشــان 
می دهد مخالفان اعتقادی به رأی مردم ندارند. 
گویا اقدامات رئیس کمیســیون امنیت ملی و 
تلاش برای اســتیضاح رئیس جمهور و رئیس 
مجلس نشان از درک جناحی از امنیت ملی دارد.

تخلف 16میلیون یورویی در حوزه پزشکیاجازه مداخله به بیگانگان نمی دهیممسکو: خارجی ها در اغتشاشات ایران دست دارند
وزارت خارجه روسیه اعلام کرد، از نظر مسکو احتمال دست داشتن نیروهای خارجی در 
اغتشاش های اخیر ایران وجود دارد. وزارت خارجه روسیه در واکنش به اغتشاش ها در ایران 
به دنبال سهمیه بندی بنزین اعلام کرد، نیروهای خارجی شاید در پس دامن زدن به گسترش 
اعتراضات قرار داشته باشند. این اظهارنظر وزارت خارجه روسیه، اولین واکنش رسمی مسکو 
به ناآرامی های اخیر در ایران بوده است. در روزهای اخیر، مقام های مختلف آمریکایی از کاخ 
سفید گرفته تا وزیر خارجه و سناتورهای ضد ایرانی کنگره این کشور، ضمن ابراز خرسندی 

از این تحولات در حمایت از اغتشاش گرها موضع گیری کردند.

نماینده مردم تهران در مجلس ضمن تاکید بر پیگیری مطالبات مردم گفت: به بدخواهان، 
بیگانگان، دولت عهدشــکن و ســلطه جوی آمریکا، اجازه مداخله را در امور داخلی خود 
نمی دهیم. محمود صادقی نوشت: »ضمن پیگیری و پافشاری بر حقوق مردم، به بدخواهان و 
بیگانگان و دولت عهدشکن و سلطه جوی آمریکا که با تحریم های ظالمانه روند عادی زندگی 
مردم را مختل کرده، اجازه مداخله در امور داخلی خــود را نمی دهیم.« وزیر امور خارجه 
آمریکا و »مورگان اورتاگوس«، سخنگوی وزارت امور خارجه این کشور در اظهاراتی، درباره 

مسائل داخی ایران و اعتراضات به افزایش نرخ بنزین در روز گذشته، موضع گیری کردند.

وزیر بهداشت گفت: طبق بررسی ها، یک ماه قبل مشخص شد شرکت های دریافت کننده 
ارز تجهیزات پزشکی نتوانسته اند اسنادشان بالغ بر دریافت 16 میلیون و 400 هزار یورو از 
ارزهای دریافتی را به ما ارائه کنند و ما نیز نتوانستیم به این اسناد دست پیدا کنیم. سعید 
نمکی، در پاسخ به پرسشی درباره وضعیت یک میلیارد و ۳00 میلیون دلار ارز تخصیص 
یافته به شرکت های تجهیزات پزشکی توضیح داد: این مورد توسط وزارت بهداشت پیگیری 
شد و حدود شش ماه برای بررســی این پرونده وقت صرف کردم. وی افزود: این شرکت ها 

موظف بودند اطلاعات خود را درخصوص خرید اجناس ارائه کنند که این اتفاق رخ نداد.

عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام، روز گذشته 
نشست خبری داشت. »غلامرضامصباحی مقدم« 
در این نشست به بسیاری از پرسش های اخیر 
پاسخ داد. بنزین، لوایح و فهرست های انتخاباتی 
محور اصلی ســخنان او بود. این نشست را به 

استناد گزارش خبرآنلاین می خوانید.
موضوع روز بحث قیمت بنزین است و باید نکاتی 
را عرض کنم. قیمت بنزین چند سالی بود که 
ثابت بود و تورم، شتابان پیش می رفت و باید نرخ آن نیز 
اصلاح می شد و انباشته نمی شد. اما این انباشتگی پیش 
آمد و امروز قیمت بنزین ارزش نیمی از ارزش پنج الی 

شش سال پیش را دارد.
پایین بودن قیمت حامل های انرژی به خصوص 
بنزین باعث رشــد مصرف آن بــوده که این 
موضوع نگران کننده بود. زمانی بود که ما ۵0 میلیون 
لیتر تولید می کردیم و مصرف هم همان حد بود؛ ولی 

اکنون تولید ما 110 میلیون لیتر است.
درکنار این موضوعات، بحــث آلودگی هوا که 
امروز همه کلان شــهرها درگیر آن هســتند، 
موضوعی نگران کننده بــود. پایین بودن قیمت بنزین 
سبب شــده بود که ما خودروهای تک سرنشین را در 
سطح شــهرها شاهد باشــیم که باعث رشــد سالانه 

۹درصدی در مصرف بنزین شده اند.
مجموع این عوامل باعث شد دولت تصمیم به 
این افزایش قیمت بگیرد ولی از تجربه گذشته 
استفاده نکرد. ما ســال ۸۹ نیز قیمت های حامل های 
انرژی را تغییر داده و ما شاهد افزایش قیمت در 16 نوع 

بودیم ولی تنشی پیش نیامد.
در آن مقطع مجلس هشتم کمیسیون ویژه ای 
تشکیل داد که بنده رئیس آن بودم و بعد شش 
ماه کار تخصصی، به صحن علنی آمد و تصویب شد و به 
مردم نیز اطلاع داده شد. مردم در آن مقطع می دانستند 
که قیمت ها جهشــی افزایش خواهد یافت و بخشی از 
درآمد حاصله از آن به مردم داده خواهد شد و بخشی هم 
به تولید اختصاص می یابد. البته این کار انجام نشــد و 
بخشی از درآمد حاصله از افزایش قیمت ها صرف کسری 

بودجه شد.
در دوره قبل افکار عمومی اقناع شده بود ولی 
دولت در مقطع کنونــی هیچ صحبتی با مردم 
نکرد و همین موضوع باعث افزایش تنش شــد. اگر در 
دوره گذشته یارانه ای پرداخت شد، پول آن پیش از اعلام 
اجرایی شــدن، واریز شــده بود تا مردم آرامش خاطر 
داشته باشند، ولی اکنون هنوز ســازوکارها مشخص 

نیست.
نکته دیگر مســئله، اطلاعات نادرست بود به 
طوری که تا دو روز قبل از اجرایی شدن طرح، 
ســخنگوی دولت و وزیر نفــت آن را تکذیب کردند. 
مهم ترین سرمایه ما صداقت است، اگر نباشد مردم دچار 

بی اعتمادی می شوند و واکنش نشان می دهند.
افزایش قیمت حامل های انرژی و بنزین ضرورت 
داشــت. افزایش قیمت بنزین هیچ تاثیری بر 
افزایــش قیمت های دیگــر کالاها نــدارد؛ چراکه اثر 
هزینه ای نــدارد. تجربه دولت قبل نیز نشــان داد که 
۸0درصد خودروها سهمیه 60 لیتری برایشان کفایت 
می کند و مابقــی از رفاه برخوردارنــد و می توانند پول 
مصرف مازاد را بپردازند و همین بنزین سه هزار تومنی 
برای آن هاســت. دولت برای بخش های مختلف باید 
تمهیدات لازم را انجام بدهد تا مشــکلی پیش نیاید و 

مردم اطمینان خاطر داشته باشند.
افزایش قیمــت بنزین باعث خواهد شــد که 
مصرف کاهش پیدا کند. در دوره پیش، مصرف 
از ۷۵ میلیون لیتر به حدود ۵۷ میلیون رسید و ما تصور 
می کنیم همین اتفاق در این مقطع بیافتد که موجب 
می شــود درآمــد ارزی خوبی بــه دولت در شــرایط 

تحریم های سنگین برسد.
افزایش قیمت بنزین باعث کاهش آلودگی هوا 
خواهد شد، تسهیل رفت و آمد و حمل و نقل 
عمومی می شود و در نهایت درآمد حاصله به دهک های 
پایین می رسد. نحوه اجرا و زمان اجرا بسیار مهم است و 
بهتر بود در شب عید این تصمیم اجرایی نمی شد و قبل 

از آن نیز به مردم اطلاع داده می شد.
موضوع در مجمع بررسی خواهد شد

]در پاسخ به پرسشی درباره بررسی بحث بنزین 
در مجمع تشخیص مصلحت نظام[: حتماً در 
مجمع بحث خواهد شد ولی در دستور کار نخواهد بود. 
دستور کار مجمع مشخص است، ما موارد اختلافی میان 
مجلس و شــورای نگهبان یا وظایف محوله از ســوی 
رهبری را بررســی می کنیــم، اما در موضــوع بنزین 
بررســی هایی خواهد شــد و به آرامش جامعه کمک 

می شود.
چند جلسه غیرعلنی برای نمایندگان مجلس 
برگزار و بحث افزایش قیمت برای نمایندگان 
توضیح داده شده بود. برخی نمایندگان پیشنهاد داشتند 
که این تصمیم بعد از انتخابات برگزار شود. هرچند بنده 
نیز به زمانبندی اجرای طرح نقد دارم ولی بالاخره این 

تصمیم گرفته شد.
هر امری اجرا و تصمیم اش از سوی مجلس باشد 
برای ملت پذیرفته تر و اطمینان بخش تر از دیگر 
تصمیم ها حتی در سران قواست. باید این نکته را بدانیم 
که در شرایط سختی هستیم و تحریم های زیادی علیه 
کشور وضع شــده و سران ســه قوه از رهبری تقاضای 
اختیار کرده بودند تا در مورد مسائل این چنینی تصمیم 
بگیرند. جمع بندی بنده این اســت که بحث افزایش 

قیمت بنزین در مجلس به نتیجه نمی رسید.
این تصمیم گرفته شده و حالا باید به آرامش 
جامعه کمک کرد. اگر شرایط ناآرام باشد، همه 
چیز از سیاست گرفته تا اقتصاد ملتهب می شود. دولت 
باید با توجیه افکار عمومی جلوی افزایش تورم انتظاری 
را بگیرد، دقیقاً به مانند تجربه دولت گذشته که یکسال 
افزایش قیمتی صورت نگرفت. اگر فضا ناآرام باشد، هر 

کسی هر کاری می کند.
FATF هیچ اهرم اجرایی ندارد

]درباره بحث تصویب FATF[: چه قدر گفته ها 
درباره ورود ایران به لیست ســیاه اعتبار دارد؟ 
الان در این نهاد ۳۵ کشــور و دو نهاد عضویت دارند و 
مکانیسم تصمیم با اجماع همه اعضا صورت می گیرد. تا 
این اجماع انجام نپذیرد، ورود به لیســت ســیاه انجام 
نمی گیرد و آنانی که می گویند اگر تصویب نکنیم، به 

لیست سیاه می رویم به این مکانیسم توجه ندارند.
باید بگویم که FATF هیچ اهرم اجرایی ندارد جز 
تصمیم خود شرکت ها و دولت ها، و تنها کارش 
توصیه است. تاکنون چهار دور فرصت را برای ما تمدید 
کرده اند. از چهل و یک بند توصیه آن، ما ســی و هفت 
مورد را اجرا کرده ایم. مثلًا بحث مبارزه با پول شویی در 

سال هشتاد و شش تصویب شد و آیین نامه آن به تازگی 
توسط دولت اعلام شد و با این کار مبارزه با پولشویی در 

داخل رسمیت یافته و با قوت ادامه پیدا می کند.
ما قانون دیگری در داخل تصویب کرده ایم که 
درباره تأمین مالی تروریســم اســت و تا سال 
گذشــته دو لایحــه از چهارلایحه دولــت را تصویب 
کرده ایم. دو لایحــه باقی مانده که مربوط به مســائل 

بین المللی از جمله CFT و پالرمو است.
این دو لایحه در بحث مبارزه با پول شــویی و 
تأمین مبارزه با تروریسم است که جالب است 
بدانید تأسیس کنندگان آن که همان هفت کشور بزرگ 
صنعتی و اقتصادی هستند، برای پاسخگو کردن دیگر 
کشــورها این کار را کرده اند و این در حالی اســت که 
خودشان هم بیشترین پولشویی و تأمین مالی تروریسم 

را دارند.
آمریکا می خواهد با پیوستن تهران به CFT به ما 

ضربه بزند
عربستان سعودی عضو FATF است؛ ولی چه 
کسی جلوی پول شویی این کشور را گرفته و از 
حمایت این کشور از تروریسم انتقاد می کند؟ چه کسانی 
از منافقان که دست شان به خون مردم ایران آلوده است، 
حمایت می کند. این دو کنوانسیون هنوز نهایی نشده و 
کشورهای مؤسس می خواهند تعهداتی را بیفزایند. اگر 
ما بپیوندیم باید تعهدات آینده را بدون بررسی بپذیریم.

آن ها می گویند تمامی مناسبات اقتصادی خود 
را شفاف کنید. این اتفاق خوبی است ولی باید 
توجه داشته باشید که در حال حاضر در شرایط تحریم 
آمریکا هســتیم که در طول تاریخ تحریم ها بی سابقه 
است. آن ها تصور سقوط نظام سیاسی و اقتصادی کشور 
را داشتند که محقق نشده اســت. معاون وزارت خزانه 
داری آمریکا و ریاست دوره ای FATF به کنگره می رود و 
آنجا می گوید که با پیوستن ایران به CFT تهران مجبور 
به روشن کردن مناسبات مالی خود خواهد شد و از این 

طریق به آنها ضربه خواهیم زد.
آن هــا می تواننــد بــا پیوســتن ما بــه این 
کنوانسیون ها، بفهمند که ما چه می کنیم، با چه 
کسی کار می کنیم و چطور آن را انجام می دهیم. اگر ما 
بپیوندیم، تمام کارها با سپاه موضوع پول شویی می شود 
که این خوب نیست. توجه کنید که با پیوستن ما، هیچ 
تعهدی برای خروج از لیست سیاه نیز وجود ندارد. این 
نکتــه را باید توجه داشــت که کشــورهای عضو این 
کنوانسیون که تصمیم گیر هســتند، منافعی در کار با 
ایران دارند که به هیچ وجه علیه ایران رأی نخواهند داد.
منافع کشورهاســت که تعیین کننده است. 

بســیاری از کشــورهای عضو FATF همراه با سازوکار 
جهانی هستند و حتی اگر پول شــویی یا تأمین مالی 
تروریسم کنند، در معرض فشار قرار نمی گیرند. برخی 
کشورها نیز برای جلب حمایت قدرت های بزرگ به این 

کنوانسیون ها پیوسته اند.
شرایط ما با دیگر کشورها فرق دارد و ما تحت 
تحریم آمریکا هســتیم. قدرت تحریم آمریکا 
10برابر تحریم دیگر کشــورها اســت. ما در شرایطی 
هستیم که بانک ها و شرکت های درجه یک و دوی جهان 
با ما کار نمی کنند. اما ما با شــرکت های درجه سه کار 
می کنیم. خواسته آمریکا تحریم خودخواسته است. اگر 
تحریم آمریکا برداشته شود، ما دوباره برای مصالح ملی 

آن را بررسی می کنیم.
وضعیت بلاتکلیف این کنوانسیون ها در مجمع 
نیز به همین دلیل اســت که کشور در معرض 
خطر پیوستن است. نظام باید صبر کند تا آینده؛ چراکه 
مجمع بعد از یک ســال از ارجاع، موضوع را کان لم یکن 

اعلام می کند.
ایرادات ارائه شــده به کنوانسیون ها مربوط به 
هیئت نظارت مجمع بود. بنا به اصل 110 قانون 
اساسی، تصمیمات کلان با رهبری بوده و بر آن نظارت 
داشته و آن را به مجمع واگذار کرده است. در دور جدید 
مجمع، رهبری برای تسریع در نظارت، این موضوع را به 
بخش کوچک تر و منتخب مجمــع واگذار کرده اند. در 
پالرمو هیئت عالی نظارت ورود کرد و ایرادات را گرفته 
ولی درباره CFT اصلًا ایرادات شورای نگهبان برطرف 

نشده است.
قصد ورود به انتخابات مجلس را ندارم

بنده قصــد ورود به انتخابــات مجلس ندارم. 
کمیسیون اقتصادی و برنامه و بودجه مجلس 
باید از حضور اقتصاددان های قوی برخوردار باشد ولی 
نوبت جوان ترهاست تا به میدان بیایند. معتقدم اساتید 
خوب جوانی در حــوزه اقتصاد داریم کــه امیدواریم 

منتخب مردم باشند.
] درباره پیش بینی آرایش مجلس آینده[: به 
صورت قطعی نمی توان اظهار نظر کرد؛ ولی فعلًا 
با توجه به اینکه دو دوره ریاست جمهوری و دوره اخیر 
مجلس میدان فعالیت احزاب اصلاح طلب بوده و بنا به 
تجربه ادوار گذشته در بحث خستگی از جریان حاکم، 
طبیعی است انتظار داشــته باشیم که مجلس آینده را 

اکثریت انقلابی و اصولگرا در دست بگیرد.
جامعه روحانیت به حوزه قم ورود نمی کند

] درباره حمایت جامعه روحانیت در مورد لیست 
قم[: جامعه روحانیت به حوزه قم ورود نمی کند 

چراکه برای جامعه مدرسان و علما و مراجع است. جامعه 
روحانیت به حوزه قم ورود نخواهد داشت.

من در صحن غیرعلنی مجلس بودم که بحث 
افزایش قیمت بنزین را یکی دو ماه قبل شنیدم. 
آقای مصری، پنج جلسه در هیئت رییسه از کارشناسان 
مختلف و مســئولان از بخش های مختلف گذاشت و 
گزارش را به صحن علنــی داد. نمایندگان از زمان اجرا 

اطلاع نداشتند ولی افزایش قیمت را مطلع بودند.
سناریوهای مختلفی درباره بحث افزایش قیمت 
بنزین حتــی تا پنج هــزار تومان بــود و آثار 
اقتصادی، تورمی و اجتماعی هر یک مورد بحث شــد. 
نمایندگان مقدمات و تمهیدات را می دانستند ولی زمان 

اجرا را نمی دانستند.
]درباره تلاش بــرای اســتیضاح لاریجانی و 
روحانی و شکاف در میان اصولگرایان[: نمی دانم 
چقدر این موضوعات جدی است و نمایندگان باید در این 
موضوعات صحبت کنند. جریان های مختلف اصولگرایی 
متفــاوت فکــر می کننــد ولــی جامعــه روحانیت، 
علی لاریجانی را اصولگــرا می داند؛ اما ممکن اســت 

طیف های مختلف جور دیگر فکر کنند.
]درباره اعتراضات مردمی و بحث نبود سازوکار 
قانونی برای اعتراض منطقی[: جایگاه نخست 
جهت اخذ مجوز برای راهپیمایی، مجلس اســت؛ زیرا  
ارتباط با مردم دارند. بخش دیگر احزاب هســتند ولی 
متاسفانه آن ها در این موضوع مردم را خوب نمایندگی 

نمی کنند.
احزاب باید بتوانند مردم را جمع کرده، با آن ها 
صحبت کنند و دغدغه ها را بشــنوند. جامعه 
روحانیت حزب نیست که بتواند چنین کاری کند ولی 
در دغدغه های خود و صحبت هایش اعلام می کند و از 

نگرانی های مردم با حاکمیت سخن می گوید.
برای کاهش مصرف سوخت، نباید همیشه بنزین 

را گران کرد
البته این پرسش را باید سخنگوی دولت پاسخ 
بگوید؛ اما روش پرداخت نقدی یارانه ها معتقدم 
اشتباه است و باید با مدیریت آن به شیوه دیگر، مردم را 
توانمند کنیم. این روش پرداخت، ماهی است اما ما باید 
ماهی گیری را به مردم یاد دهیم. کمک به جوانان برای 
اشتغال بسیار بهتر است و معضلات اقتصادی و اجتماعی 

حل می شود.
بر اساس برنامه توسعه باید یارانه نقدی به تأمین 
اجتماعی مالی جامعه تبدیل می شد که عبارت 
بود از تأمین ســلامت آن ها، پوشش کامل بیمه، ایجاد 
شغل برای جوانان که این مورد بسیار بهتر از پرداخت 

یارانه به صورت نقدی است.
در دوره قبلی آثار نامناسب اجتماعی رخ داد که 
ما مثلًا مطلع شدیم کارگران کشاورزی نصف 
مــاه را کار می کردند و چــون یارانه نقــدی دریافت 
می کردند، دیگر مابقی را کار نمی کردند. این موضوع را 
در قالی بافان هم داشتیم. یا مثلاً سرپرست خانوار از یارانه 
برای خرید مواد مخدر استفاده می کرد. برخی اما از این 
یارانه نقدی بهتر اســتفاده کردند و مثــلًا در جامعه 
روستایی دام خریدند. شما حساب کنید که اگر خانواده 
دام بخرد، با درآمد حاصله وضعیت معیشــتی بهتری 

خواهد یافت.
برای کاهش مصرف سوخت نباید همیشه بنزین 
را گران کرد. چرا خودروسازان مکلف نمی شوند 
موتورهای خود را بهبود ببخشند. دو سوم آلودگی تهران 
به دلیل گاز خانه هاســت و مصرف گاز حتی بیشتر از 
مصرف کشورهای اروپایی است. ما باید با بهبود وسایل 
سرمایشــی هم مصرف را بهینه کنیم که باید در این 

موضوعات دولت ورود کند.
افزایش قیمت بنزین حاصل از شوک ارزی که 
آن هم دلیلش افزایــش نقدینگی و پمپاژ پول 
است. افزایش نقدینگی باید با افزایش تولید متناسب 
باشــد. دولت و بانک مرکزی باید جلــوی افزایش نرخ 
نقدینگی را بگیرد وگرنه مشکلاتی چون جهش نرخ ارز، 

افزایش قیمت حامل انرژی رخ دهد.
رشد نقدینگی موجب کاهش قدرت خرید مردم 

می شود. 

نمایندگان از افزایش قیمت بنزین مطلع بودند
عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام در نشست خبری مطرح کرد:

 غلامرضا مصباحی مقدم: نظام باید درباره لوایح FATF صبر کند

افزایش قیمت بنزین حاصل از 
شوک ارزی که آن هم دلیلش 
افزایش نقدینگی و پمپاژ پول 
است. افزایش نقدینگی باید با 
افزایش تولید متناسب باشد. 

دولت و بانک مرکزی باید جلوی 
رناافزایش نرخ نقدینگی را بگیرد

س :ای
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سازمان اتوبوسرانی خمینی شهر و حومه در نظر دارد نسبت به مزایده تبلیغات بر روی 
اتوبوس ها و سایبان های سطح شهر و تابلوهای تبلیغاتی ترمینال ها، به مدت یکسال 

شمسی به شرکت های تبلیغاتی واجد شرایط از طریق مزایده واگذار نماید. 
متقاضیان شرکت در مزایده می توانند جهت اخذ فرم درخواست، مشخصات فنی و دیگر 
مدارک مربوطه تا پایان وقت اداری روز دوشنبه مورخ 98/09/18 به امور قراردادهای 
سازمان واقع در خیابان پاسداران، ساختمان اداری به شماره تلفن: 33601753-54-

031 مراجعه و نسبت به دریافت اسناد مزایده اقدام نمایند.

چاپ اولآگهی مزایده تبلیغات مرحله دوم

روح اله راشدفر- مدیر عامل سازمان اتوبوسرانی خمینی شهر و حومه شناسه: 665190
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برگ سبز

مدارک خودرو سواری پژو SD206 تیپ TU5 به رنگ سفید مدل 1392 به شماره پلاک 
NAAP41FD� 160 و شماره شاسیB0014351 53 ایران 676 س 34 و شماره موتور

3DJ630334 به نام آقای رضا هاشمی مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط مي باشد.
برگ سبز

مدارک خودرو سواری هیوندا ســوناتا 2400A به رنگ نوک مدادی متالیک مدل 2007 به 
شــماره پلاک 13 ایران 894 ص 55 و شــماره موتور G4KC7616725و شماره شاسی 
KMHEU41CP74399657 به نام آقای رضا هاشمی مفقود گردیده و از درجه اعتبار 

ساقط مي باشد.
برگ سبز، سند ماشین، سند کمپانی، کارت سوخت

مدارک خودرو نیسان کامیونت ون به رنگ آبی مدل 1388 به شماره پلاک 13 ایران 338 د 
52 و شماره موتور 500774  و شماره شاســی NAZPL140TIM210800 به نام ناصر 

رشیدی مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط مي باشد.
برگ سبز، کارت ماشین 

مدارک خودرو پراید صبا به رنگ سفید مدل 1381 به شماره پلاک 67 ایران 887 ب 64 و 
شماره موتور 00410587 و شماره شاسی 1412281874924 به نام مهدی مسافر مفقود 

گردیده و از درجه اعتبار ساقط مي باشد.

سه برگ سند سفید و سند کمپانی
مدارک موتورسیکلت پرواز GLX-125 بی کلاج به شماره پلاک 632 ایران 88544 به رنگ قرمز و 
شماره شاسی 9516217 و شماره موتور 918868  مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط مي باشد.

سه برگ سند سفید و سند کمپانی
مدارک موتورسیکلت پرواز GLX-125 بی کلاج به شماره پلاک 632 ایران 78448 به رنگ آبی و 
شماره شاسی 9515132 و شماره موتور 920378  مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط مي باشد.

ابلاغیه
آقای هادی مریخ فرزند عباس مجهول المکان برابر دادنامه شماره 
1487 تاریخ 98/6/16 صادر شده از دادگاه محترم خانواده شعبه  
دوم شهر اسلامشهر استان تهران همسر شما خانم فاطمه شاکری 
برای ثبت طلاق به دفتر طلاق شــماره 4 مراجعه نموده به مدت 
هفت روز مهلت داده می شود برای امضا مراجعه نمایید. در غیر این 

صورت طبق قانون عمل خواهد شد. سر دفتر علی حمیدی فرد 


